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 סיכום דיון –ועדת מל"ח הנדון : 
 

 3.6.2020 – רביעייום  מועד :
 משתתפים : 
 סגן ומ"מ ראש העיר, יו"ר ועדת מל"ח  –ניר קריסטל 
 סגן ראש העיר, חבר הועדה  –חיים גולדמן 

 מועצת העיר, חבר הועדה  חבר –אילן כהן 
 חבר מועצת העיר, חבר הועדה  –רחמים שלום 

 הקב"ט העירוני, מזכיר הועדה.  –משה פישמן 
 נעדרה : 

 חברת מועצת העיר, חברת הועדה  –רונית וינטראוב 
 
 

 , במשרד הח"מ.  7.6.2020וועדת המל"ח התכנסה לדיון עם "סיום" מגבלות הקורונה ביום  .1
   :על סדר היום

 . סקירת סיכום עדכנית לטיפול העירוני בקורונה 1.1
 בשע"ח  הלאוכלוסייאתר סיוע  1.2
 מתחם כיבוי אש עירוני חדש 1.3

 
 סקירת סיום עדכנית לקורונה .2

סקירה מפורטת על פעולות העיריה במהלך הקורונה והפקת לקחים הוצגה בפני הנוכחים כבר בישיבת המועצה 
 . 26.5.2020שהתקיימה ביום 

שעלו כלקחים מן הפעילות וכן על עבודתם של צוותי המשימה שהוקמו לטיפול שוחחנו על האתגרים המרכזיים 
יניהם צוות הפעלת העיר המקבילה )בהובלת חיים גולדמן וארז ברט( וב)צוותי היום שאחרי( במשמעויות הקורונה 

 .בהובלת ניר קריסטל ומשה פישמן()צוות תיק החירום לפנדמיה ו
 סיכום :

יועבר כל החומר של הצוות של חיים גולדמן וארז על כן שחייבים סנכרון.  ומים משיקיםלשני הצוותים הללו ישנם תח
השלב המבוצע כעת לגיבוש סופי של תיק החירום לפנדמיה יוודא את הטמעת החלקים ברט למשה פישמן, אשר בעת 

 ומניעת כפילויות. הנדרשים וכן סנכרון של התכנים 
 

  : ה לאוכלוסייאתר סיוע  –אס"ל  .3
מתקנים שאמורים לספק מה בשעת חירום, בעיקר במצב של רעידת אדמה. אתר שכזה מורכב ממספר נדרש להק

 שירותים, מתחם לינה, שמרטפיות לילדים ועוד. שירות לתושבים ובהם מקלחות,
עקרונית, המתחם אמור להיות מסופק על ידי המדינה וכך הדבר מתוכנן. עם זאת, כעיר הפועלת מתוך תפיסת העולם 

הח"מ מציע לבחון אפשרות  תיה העצמאיים בימים הראשונים מרגע קרות מקרה אסון, וורלהתבסס על מק  שעליה
 שמור אותם במחסני החירום.להתחיל להצטייד במסגרת תכנית רב שנתית במתקנים האמורים ול

כאשר רוב הציוד הינו שקלים,  ימיליונ 1.5 –ל  1.2הציוד הרלוונטי תנוע בין לדברי משה פישמן, הערכה כוללת של 
 ציוד שכזה יחזיק שנים.  –ציוד קבוע לשימוש רב פעמי, קרי הבלאי שלו מאד נמוך 

ייתכן שאם נרכוש זאת עם הועלתה במהלך הדיון האפשרות לרכוש זאת יחד במסגרת אשכול רשויות, עם זאת 
ת אדמה תשפיע עלינו ועל הסמוכים, אזיי מי הוא זה שייקח את הציוד כאשר יותר מרשות רשויות סמוכות, ורעיד

 ת זקוקה לו.אח
 

 חברי הוועדה ממליצים להעלות את הנושא לדיון במסגרת ישיבת ההנהלה.  :סיכום
 

 :מתחם כיבוי אש / מחסני חירום  .4
 והמצב הנוכחי. לגבי הדיונים האחרונים שהתקיימו בנושא זה חברי הוועדה עודכנו 

 קיימת הסכמה בין חברי הוועדה על הצורך בהקמתה של תחנת כיבוי אש בעיר.
 8.6.2020הנושא יסוכם בדיון אצל ראש העיריה, שאמור להתקיים ביום  

 
            

  בברכה,                                 
                                                                                                                                                                                                                            

                                                                                                                          
 ניר קריסטל                                                                                            

 סגן ומ"מ ראש העיר                                                                                                                                    
    וביטחון    ממונה על חזות העיר, תחבורה            

 וח תפוצה : ל
 חיים ברוידא –ראש העיריה 

 חברי הוועדה  –נבחרי הציבור 
 מנכ"ל העיריה  –אריאל הילדסהיימר 

 הקב"ט העירוני  –משה פישמן 
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